

FRIDAY, DECEMBER 20, 1985
(50)

The Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met, *in camera*, at 1:45 p.m., this day, the Chairman the Honourable Senator Joan B. Neiman, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Barootes, Buckwold, Doyle, Fairbairn, Flynn, Neiman, Nurgitz and Robertson. (8)

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated November 27, 1985, resumed consideration of Bill C-81, intituled: "An Act to amend the Criminal Code (lotteries)".

After debate,

It was ordered,—That the Chairman report Bill C-81 to the Senate without amendment but with observations and recommendations.

The Honourable Senator Fairbairn, moved,—That the response from Saskatchewan, Manitoba and Quebec on Bill C-81 be printed as appendices to the Proceedings of this day (*see appendices "LEG-35-A" to "LEG-35-C" respectively*).

The question being put on the motion, it was—

Resolved in the affirmative.

At 2:00 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Paul C. Bélisle

Clerk of the Committee

LE VENDREDI 20 DÉCEMBRE 1985
(50)

Le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 13 h 45, à huis clos, sous la présidence de l'honorable sénatrice Joan B. Neiman (présidente).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Barootes, Buckwold, Doyle, Fairbairn, Flynn, Neiman, Nurgitz et Robertson. (8)

Conformément à son ordre de renvoi du 27 novembre 1985, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-81, intitulé: «Loi modifiant le Code criminel (loteries)».

Après discussion, il est ordonné: Que le président fasse rapport du projet de loi C-81 au Sénat, sans amendement, mais avec observations et recommandations.

L'honorable sénateur Fairbairn propose,—Que les réponses de la Saskatchewan, du Manitoba et du Québec au sujet du projet de loi C-81 figurent en appendices aux délibérations de ce jour (*voir appendices «LEG-35-A» à «LEG-35-C» respectivement*).

La motion, mise aux voix, est adoptée.

À 14 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

ATTESTÉ:

Le greffier du Comité

Paul C. Bélisle

Clerk of the Committee